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Zápis z jednání náhradní valné hromady členů Sdružení rodičů a přátel dětí 

a školy při ZŠ v Čelákovicích dne 23.11.2023 ve sborovně ZŠ od 16 hod. 
 
Místo: ZŠ Čelákovice, J.A. Komenského 
Přítomni: Hájková, Vondráčková, Tafiy, Tětková, Nechvátalová, Mičolová, Lánská, Kučera, 
Karlová Hořejší, Kučerová Martina, Trtíková, Weyrostková, Uhlířová, Raptošová, Prokůpková, 
Szabová, Vysloužil, Jechová, Mrozková, Duníková, Žiláková, Kudrna, Racková, Včeláková 
 
Nepřítomni: Háchová Dana, Žiláková Eva, Fišer Václav, Víravová Jiřina, Mrázová Denisa 
 
Poznámka: 8.B. třídní učitel Bc.Souček bez třídního důvěrníka 
 
Program:  

1. Zahájeni, uvítání rodičů na schůzi SRPŠ , sdělení programu 
2. Diskuze s hlasováním ohledně vybírání příspěvků do fondu SRPŠ 
3. Využití vybraných finančních prostředků do fondu SPŠ 
4. Různé (diskuze) 
5. Rozloučení 

 
Průběh jednání:  

1. Zahájení 
- Předsedkyně Hořejší přivítala rodiče na první schůzi SRPŠ v letošním školním roce. 

Konstatovala, že se sešla více než polovina zvolených zástupců tříd a mohou být členové 
tedy usnášeníschopní.  

- Konstatovala, že k nejdůležitější bodu jednání – využití vybraných finančních prostředků do 
fondu SRPŠ – dostala doporučení od dvou zástupců tříd a ona sama jako předsedkyně má 
návrh projednaný s vedením školy, více v bodu 3. 

2. Výběr příspěvků od rodičů žáků do fondu SRPŠ 
- Po konzultaci s vedením školy předsedkyně předložila návrh, zda-li by třídní důvěrníci 

souhlasili s tím, aby se do fondu SRPŠ vybíralo 1x ročně, a to na začátku školního roku, tak 
aby SRPŠ pracovalo najednou s částkou vyšší a pro školu je administrace také samozřejmě 
lehčí. Předsedkyně konstatovala, že ona sama je PRO a ráda by dala návrh usnesení: 
„SRPŠ souhlasí, aby příspěvky do SRPŠ byly vybírány 1xročně.“ 
Pro: 24 
Proti: 0 
Zdržel se:0 
V diskuzi proběhlo téma, zda rodiče nebudou mít problém s částkou vyšší hned na začátku 
školního roku. Předsedkyně uvedla, že se zeptá vedení školy, zda a pokud jsou sociální 
rodiny, které mají s příspěvkem finanční problém, jak jsou tyto děti řešeny a zda je možné 
u takovýchto rodin příspěvek rozložit či odpustit a bude informovat na jarní schůzi SRPŠ. 

 
3. Odsouhlasení požadavku na financování požadavků 1. pololetí 2023/2024 
- Zástupci tříd navrhly tyto možné požadavky, které by mohly být uhrazeny z fondu SRPŠ: 
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o Šatní skříňky – paní Mrozková (důvěrník 7.A.) – některé šatní skříňky jsou 
využívány 2 dětmi, pro které je ale společná skříňka malá. 
Předsedkyně vznese dotaz na vedení školy, zda je dostatek šatních skříněk, 
pokud ne, zda lze mít tolik skříněk, kolik je dětí a sdělí důvěrníkům odpověď. 

o Projekty/aktivity na podporu dobrých vztahů mezi spolužáky – paní Nechvátalová 
(důvěrník 2.C.) – vychovakectnostem.cz / karty ctnosti nebo sborník 
Zde proběhla diskuze, že ve škole není psycholog, ale někteří rodiče mají 
pocit, že šikana ve třídě je. Předcházení této situaci by mohlo pomoci, kdyby 
děti byly seznámeny hravou formou s tím, jak se chovat. Obecně nebyl nikdo 
proti, předsedkyně má za úkol s vedením školy probrat, respektive 
informovat se, jak je prevence proti šikaně na škole řešena. V této variantě 
se jedná o menší finanční částku, cca 3 000,-Kč, kdy by materiály putovaly 
třídami, které by měly zájem a zda by zájem byl. 

o Výukové materiály – již minulý školní rok se pořizovaly výukové materiály a 
SRPŠ přispěla na tyto materiály. Je zde možnost finanční prostředky opět 
dát do těchto materiálů. Proběhla diskuze, kdy třídní důvěrníci, kteří se 
třídních učitelů ptali, zda využívají výše zmíněné výukové materiály, tak o 
tom učitelé vůbec nevěděli. Ptali jsme se vedení školy - všichni učitelé jsou 
informování a přístup mají. Osobně jsem viděla výukové materiály a moc se 
mi to líbí, problém je, že pro děti v hodině mají význam, pokud mají tablety, a 
to ve třídách není, pouze na půjčení.  
Paní Prokůpková si vzala za úkol, že pošle krátkou anketu na učitele ZŠ, zda 
vědí, a zda využívají či budou využívat výukové materiály. 
 

- Zástupci tříd v rámci SRPŠ se dohodli, že vybrané finanční prostředky za 1.pololetí školního 
roku 2023/2024 (částka 88 500,-Kč) zůstane nerozdělena a nepřidělena a bude stanoveno 
na jarní schůzi, co s finančními prostředky. 

 
 

4. Různé, diskuze 
 
Žádné dotazy 
 

5. Rozloučení a poděkován 
 
Zapsala: Ing.Sabina Karlová Hořejší 
 
Ověřila: Petra Prokůpková 

 
 


